
P R O T O K Ó Ł NR XX1X/2013 

Sesja Rady Miejskiej w Węgorzynie w dniu 31 października 2013 roku rozpoczęła się 
o godz. 12 : 00, a zakończyła o godz. 14 : 30. 

W sesji udział wzięło 13 radnych, na stan 15 - stu - zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Oprócz radnych w sesji uczestniczyli: Pani Burmistrz, Pani Sekretarz, Pani Skarbnik, Pan 
mecenas Jerzy Adamiec, oraz zaproszeni goście - zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik nr 2 do niniejszego protokołu a także sołtysi z terenu Gminy Węgorzyno - zgodnie 
z listą obecności stanowiącą załącznik nr 3 do protokołu oraz mieszkańcy Gminy Węgorzyno. 

Sesję otworzył i jej obradom przewodniczył p. Jan Mazuro — Przewodniczący Rady. 

Stwierdził, że w sesji udział bierze 13 - stu radnych, na stan 15 - stu. W związku z tym 

podejmowane decyzje i uchwały będą prawomocne. 

b) przedstawienie porządku sesji: 

Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad radni i zaproszeni goście otrzymali 

na piśmie wraz z zawiadomieniem o sesji - stanowi on załącznik nr 4 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej - chciałbym poinformować, że zakradł się błąd w porządku 

sesji, to jest druk nr 9 te uchwały praktycznie wszystkie dotyczyły osób f izycznych i tutaj 

mechanicznie zostało wpisanie : wyrażenie zgody na nieodpłatne nabycie od osoby fizycznej 

nieruchomości stanowiącej działkę nr 3/2, ale projekt uchwały jest prawidłowy. Tam 

powinien być zapis w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Skarbu Państwa 

Agencji Nieruchomości Rolnych. Informuję, że to poprawkę wnoszę pozostały porządek 

poddaje pod dyskusję, czy są jakieś propozycje zmiany? 
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Przewodniczący Rady Miejskiej - poinformował, że na dzisiejszej sesji przyjęciu podlega 

protokół z X X V I I I sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie odbytej w dniu 26 września 2013 

roku. 

Protokół został sporządzony i był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej oraz 
zamieszczony na Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Węgorzynie. 

Pytań i uwag do protokołu nie wniesiono. 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych, 
głosowało: 
Z a - 1 0 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się — 3 
Przewodniczący Rady Miejskiej - protokół został przyjęty 

II. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych 

Pani Radna Sławska - w Runowie Pomorskim koło świetlicy został wydzierżawiony ten 
plac, j a wiem, że ten plac jest kolejowy, ale zaczęto wczoraj stawiać płot między placem, a 
świetlicą i mieszkańcy wydzwaniali, że jest cały betonowy, a powinien być ażurowy z 
prześwitami. M o j a prośba może jest tutaj pracownik w Gminie, żeby się tym zainteresował i 
sprawdził, czy to jest zgodne z prawem budowlanym 

Odpowiedź Pani Burmistrz na sesji - posprawdzamy, nadamy bieg sprawie 

Pani Marta Banasik - Sekretarz Gminy — ja odnośnie świetlicy jako ogólna informacja na ten 
moment, tam nie będzie szerzej, od P K P Gmina przejęła teren świetlicy wraz z pasem 3 
metrowym gruntu i tam, gdzie być może ten płot stoi to na dzień dzisiejszy może to jest ten 
pasek. Także będzie ciężko 

Pani Radna Sławska — tylko, że tam powinien być prześwit 

Pani Marta Banasik - Sekretarz Gminy — sprawdzimy wymogi formalne, jeżeli chodzi o 
ogrodzenie, ale chciałabym żeby Pani miała wiedzę na dzisiaj 3 metry i nie więcej 

Pani Burmistrz — najprawdopodobniej nie wchodzą w naszą własność, bo my miel iśmy mało 

Pani Radna Sławska — ja wiem, że tam było mało, ja to tłumaczyłam 

Pani Marta Banasik - Sekretarz Gminy - nawet nie, nawet wiata jest 20 cm, bo dzwoniła 
właścicielka jak ma się grodzić 

Pan Stępień - sołtys Zwierzynka - j a mam pytanie do Pani Burmistrz, czy to prawda, że pan 
Elwart, chodzi o tego dzierżawcę w Zwierzynku, czy on założył sprawę dla Urzędu, czy nie? 

Odpowiedź Pani Burmistrz na sesji - kilkakrotnie Gmina wydawała w tym temacie decyzje 
odmowne, Pan Elwart odwoływał się do instytucji wyżej . Ostatnio odwołał się do S K O i 
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Samorządowe Kolegium Odwoławcze podtrzymało decyzję wydaną przeze mnie w Gminie. 
Pan Elwart z tego nie był zadowolony i odwołał się do W S A i tam sprawa jest, nie wiem czy 
już się odbyło posiedzenie, na razie to jest w Wojewódzkim Sądzie Administracyjnym 

III. Informacje : 

a ) z analizy oświadczeń mają tkowych złożonych za rok 2012 przez Przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Węgorzynie - druk nr 1 

R a d n i z informacja się zapoznali 

b) z analizy oświadczeń majątkowych złożonych Burmistrzowi Węgorzyna - druk nr 2 

Pani Burmistrz - przedstawiła informację z działalności między sesjami za pomocą 

prezentacji multimedialnej (która stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu) 

podczas której omawiane były następujące kwestie : 

- Biegi przełajowe 

- Pasowanie pierwszoklasistów w Szkole Podstawowej w Węgorzynie i Runowie Pomorskim, 

Gimnazjum w Węgorzynie oraz w Przedszkolach na terenie naszej Gminy: Cieszyno, 

Mieszewo, Sielsko 

- Impreza „ Łobziuki " 

- Festyn charytatywny 

- Przygotowania do otwarcia siłowni na Orl iku 

- Sadzenie krokusów na zatorzu w Węgorzynie 

- Spotkanie z Wojewodą 

- V I sesja zgromadzenia Związku Miast i G m i n Pojezierza Drawskiego 

- II przetarg na udzielenie zamówienia publicznego na przebudowę drogi pod łącznikiem 

- Złożenie wniosków o płatność 

- Złożenie wniosków o dofinansowanie przebudowy drogi do Gościsławia 

- Rozliczenie „Lata z Węgorzem" z Pomeranii 

- Wniosek o dotację do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska gospodarki Wodnej 

na budowę remizo - świetlicy w Runowie 

- Złożenie wniosku w Wojewódzkim Zarządzie OSP 

- Zakończenie zadania przebudowa drogi gminnej w Winnikach 

- Zakończenie modernizacji przepompowni ścieków na ulicy Łąkowej 

- Podpisanie umowy na podłączenie kanalizacji sanitarnej i podłączenie stacji uzdatniania 

wody w Węgorzynie 
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- Podpisanie umowy z f i rmą z Ł o b z a na wykonanie przyłączeń budynków przy ulicy 

Grunwaldzkiej, Sosnowskiego, Drawskiej do przyłączy kanalizacyjnych wybudowanych w 

ramach Aglomeracji I 

- Opracowanie dokumentów do budowy P S Z O K - a 

- Podpisanie umowy z f i rmą E K O - B E T na wykonanie sieci wodociągu przesyłowego 

Runowo - Kraśnik, Lesięcin - Gardno 

- Kończenie realizacji budowy świetlicy w Ginawie 

- Prace chodnika w Zwierzynku, alejki na cmentarzu w Węgorzynie 

- Prace dotyczące adaptacji pomieszczeń w łączniku dla potrzeb salki rehabilitacyjnej 

- Zlecenia zakupienia drzwi do remizy w Sielsku 

- Prace projektowe na remizę w Węgorzynie z funkcja dla Pol ic j i , Zarządzania Kryzysowego, 

Straży Miejskie j 

- Inwestycja światłowody 

Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę aby pan złożył informację, ponieważ Radni się 

dopytywali 

Pan Sławomir Florczak - Prezes Zarządu Przedsiębiorstwa Obsługi Inwestycji - w miesiącu 

sierpniu Warszawskie Przedsiębiorstwo Obsługi Inwestycji zakończyło budowę 

światłowodów. 23 sierpnia zostało zgłoszone zakończenie robót, w miesiącu wrześniu odbył 

się odbiór, przejechaliśmy trasę, zostały tam drobne usterki, które Wykonawca w 

międzyczasie usunął. Ponadto Wykonawca przekazał nam kompletną dokumentację i można 

powiedzieć, że ta inwestycja nadaje się do akceptacji. Jeśli chodzi o hot spoty to Wykonawca 

starał się umieścić jak najbardziej racjonalnie w danej miejscowości, to też zależało od 

konfiguracji terenu zasięg będzie ok. 30 m od miejsca ulokowaniu w punkcie rozwarcia 30 

stopni. Niektóre powinny objąć całe miejscowości. Aktualnie t r w ą j ą p r a c e związane z 

rozliczeniem projektu 

Pani Radna Kamińska — czy to znaczy, że z tego m o ż n a j u ż korzystać, czy jeszcze nie? 

Pan Sławomir Florczak - Prezes Zarządu Przedsiębiorstwa Obsługi Inwestycji - m o ż e 

powiem na prostszej zasadzie tak samo jak Pani wybuduje rurociąg dopóki pani nie puści w 

rurociąg wody. Nie m o ż n a z tego korzystać na zasadzie piractwa, musi być jakiś operator, 

który 0,5 M B będzie dostępny za darmo. Jeżeli ktoś będzie chciał szybszy transfer to będzie 

musiał od tego operatora zakupić abonament. D o 512 K B będzie ogólnodostępny z tym, że 

musi być operator, bo to samo z siebie się nie bierze 

Pani Radna Pietrusz — z uwagi an to, że na Komisjach dyskutowaliśmy na ten temat. Gminie 

nie wolno mieć operatora, bo to j u ż jest komercja, to jakim cudem się znajdzie operator, który 

będzie korzystał komercyjnie? Jeżeli będzie chciał użytkować te nasze linie, to będzie musiał 

za to zapłacić zgadza się? a tego Gminie nie wolno zrobić 

Pan Sławomir Fłorczak - Prezes Zarządu Przedsiębiorstwa Obsługi Inwestycji - to znaczy 

on zapłaci, to nie może być dochodowa inwestycja dla niego 
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Pani Radna Pietrusz - a dla Gminy? 

Pan Sławomir Florczak - Prezes Zarządu Przedsiębiorstwa Obsługi Inwestycji - dla Gminy 

tak, natomiast operator przez pierwsze 5 lat nie może na tym zarabiać 

Pani Radna Pietrusz — na pewno nie pierwszą inwestycję oddaliście, jak to wygląda w innych 

gminach? 

Pan Sławomir Florczak — Prezes Zarządu Przedsiębiorstwa Obsługi Inwestycji - maj ą 

Gryfice, szpital Gryfice jest tam inwestorem 

Pani Radna Pietrusz — ale ja nie mówię o szpitalu 

Pani Burmistrz — to jest to samo, to jest jedna inwestycja robiona przez szpital, gdzie 

Beneficjentem i partnerem jest Resko 

Pan Sławomir Florczak - Prezes Zarządu Przedsiębiorstwa Obsługi Inwestycji — ta 

inwestycja nie m o ż e być dochodowa, czyl i operator musi zarobić na swoje koszty i nie może 

on dołożyć, ale też nie może na tym się dorobić przez 5 lat. 

Pani Radna Pietrusz — czyli mieszkańcy po tej inwestycji powinni korzystać z internetu za 

darmo? 

Pani Burmistrz — taka była intencja i jest 

Przewodniczący Rady Miejskiej - Radny Marc in Szostakiewicz niech powie, ile to jest te 0,5 

M B ? na co to starczy? 

Pan Radny Szostakiewicz - w praktyce taka strona internetowa zajmuje kilkaset k B , także te 

0,5 M B jak najbardziej starczy na przeglądanie stron internetowych, oczywiście pobieranie 

większych pl ików wiąże się z większym czasem. Natomiast jeśli chodzi o przeglądanie stron 

to te 512 kB/s jest jak najbardziej wystarczające. Jeszcze też kwestia z jaką prędkością 

wysyłamy zapytanie, ale generalnie 0,5 M B jest przyzwoite 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dochodzą mnie słuchy, nie wiem czy prawdziwe, czy nie. 

Ja tłumaczę, że my nie mamy sygnału puszczonego w teren inni m i mówią, że m a j ą sygnał 

dobry ten sygnał się wzmocnił 

Pan Sławomir Fłorczak — Prezes Zarządu Przedsiębiorstwa Obsługi Inwestycji - jeżeli ma 

sygnał to znaczy, że ta inwestycja już spełnia s w o j ą r o l ę 

Pani Radna Kamińska - dofinansowanie do tej inwestycji Gminy było bardzo wysokie, czy 

państwo również odpowiadacie za rozliczenie dofinansowania? 
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Pan Sławomir Florczak — Prezes Zarządu Przedsiębiorstwa Obsługi Inwestycji — tak, j u ż 

mamy rozliczonych 2/3 kosztów. To jest wspólne, nie można z pieniędzy unijnych spłacać 

faktury. Trzeba wnieść udział Gminy i udział R P O 

Pani Radna Kamińska - czy Państwo rozliczając inwestycję mieścicie się we wszystkich 

terminach? 

Pan Sławomir Florczak — Prezes Zarządu Przedsiębiorstwa Obsługi Inwestycji — okazało 

się, że szybko ta inwestycja powstała 

Pani Radna Pietrusz-ja uważam, że tu decydującą rolę odgrywa Skarbnik w rozliczeniu 

między wykonawcą, a Gminą. Jak nie będzie protokółu końcowego, to nie będzie rozliczenia 

Przewodniczący Rady Miejskiej — wspomniał Pan, że trwały odbiory końcowe, tam 

stwierdzono j akieś usterki, wykonawca j e w międzyczasie usuwał, czy te zgłoszone zostały 

wszystkie wykonane. Wiem, że były pozostałości po wykopach, zapadliska, czy te rzeczy są 

usuwane, czy s ą j e s z c z e zgłoszenia? jak długo jest okres gwarancji na tą budowę? 

Pan Sławomir Florczak - Prezes Zarządu Przedsiębiorstwa Obsługi Inwestycji - w każdym 

momencie jeśl i to jest wina wykonawcy, generalnie wszystkie usterki są objęte gwarancją 

Pani Radna Pietrusz - hot spotów na terenie Gminy jest tyle, ile miejscowości? 

Pan Sławomir Florczak — Prezes Zarządu Przedsiębiorstwa Obsługi Inwestycji — łącznie 

mamy 26 

Pani Burmistrz - starliśmy się, żeby chociaż jeden hot spot był na sołectwie, w niektórych 

mie j scowośc iach jes t k i lka hot spotów, ale łącznie jest 26. Rury są wybudowane, teraz po 

wyborze operatora popłynie sygnał internetowy. Urządzenia są sprawne tak jak prezes 

powiedział, czyl i sygnał W i - F i łączy się z urządzeniami, jeśli Państwo podejdziecie pod hot 

spot, to sygnał W i - F i wychwyci wasze urządzenie, ale tym sygnałem jeszcze nie płynie ten 

internet. Hot spot nawiązuje połączenie z urządzeniem, natomiast na sygnał będzie trzeba 

poczekać do momentu kiedy Gminy wyłoni operatora w tym temacie są rozmowy 

specjalistów od zamówień publicznych z prawnikami, jak to najlepiej przeprowadzić, żeby 

formalnością stało się zadość 

Pan Radny Szostakiewicz - j a mam jeszcze jedno takie pytanie do Pana, bo tutaj było 

wspomniane 512 kB/s, a jeśli tam się podłączy przykładowo 2 komputery, to wtedy 

rozumiem, że 256 k B na komputer? 

Pan Sławomir Florczak - Prezes Zarządu Przedsiębiorstwa Obsługi Inwestycji - nie, to jest 

zawsze 0,5 
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Pan Radny Szostakiewicz - ale jeżeli użytkowników będzie więcej , to wtedy wychodzi że 

m a j ą po pół sygnału 

Pan Sławomir Florczak - Prezes Zarządu Przedsiębiorstwa Obsługi Inwestycji — to nie jest 

liczone na ilość, tylko że 0,5 jest ogółem 

Pan Radny Szostakiewicz - w takim razie ja koryguje swoją wypowiedź, bo jeżeli nas 

skorzysta kilkudziesięciu i ja sobie zacznie wysyłać plik na internet, to Wirtualna Polska 

może się ładować godzinę 

Pani Burmistrz - Szanowni Państwo jeżeli w jednym czasie umówimy się, że wszyscy 

wchodzimy na ta samą stronę, nawet jeżeli byśmy mieli dużą moc Internetu, to też będzie 

wolno wchodziło. Zdarza się taka sytuacja, że Urzędy zaczynają pracę o 8 i o godzinie 8 nie 

można się połączyć z Internetem i to nie z naszego Urzędu wiem, a z innych dużo większych 

Pan Białek — sołtys Lesięcina — a świetlice wiej skie tak samo będą miały przesył? czy nie? 

Pani Burmistrz - świetlice wiejskie będą miały w świetlicach i w punktach, do których 

dochodzimy światłowodem jest zakończenie światłowodu i tam będzie bezpośrednio ta cała 

moc internetu 

Pan Białek - sołtys Lesięcina - tam będzie limit, czy bez ograniczeń? 

Pani Burmistrz — bez ograniczeń, tak samo jak w szkołach. Też są blokady założone żeby nie 

wchodzić na pewne strony, albo żeby mieć kontrolę nad tym kto i w jakim czasie się loguje 

Pani Radna Pietrusz — cieszmy się, że w ogóle mamy 

Pan Jan Mikulski — mieszkaniec Węgorzyna - jaki to operator prze jął? 

Pani Burmistrz - jeszcze nikt 

Przewodniczący Rady Miejskiej - pani Burmistrz proszę powiedzieć, jak wybrać, żeby to 

miało większą moc? 

Pani Burmistrz - na przyszłej sesji powiem jak, bo w tej chwil i t rwają rozmowy jak 

przygotować dokumentację, żeby wybrać odpowiednio i odpowiedniego operatora, żeby nie 

przekroczyć tych warunków i zasad, jakimi jesteśmy obarczani 

Przewodniczący Rady Miejskiej — tu nie m o ż n a zarabiać, my żeśmy to przećwiczyli na 

świetlicach 

Pani Burmistrz - protokoły odbiorów są podpisane i spływają ostatnie faktury, czekamy na 

zaliczkę z instytucji dof inansowującej , żeby móc zapłacić za resztę 
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Przewodniczący Rady Miejskiej - to wszystko w tym roku b y ś m y zapłacili i rozliczyli? 

Pani Elżbieta Grabowska - Skarbnik Gminy — tak 

Przewodniczący Rady Miejskiej - może ktoś ma pytania do Pani Burmistrz? 

Pan Radny Sadurek — nie pytanie, ale uzupełnienie Pani Burmistrz proszę powiedzieć o 

Biedronce 

Pani Burmistrz - właśnie o tym sobie przypomniałam w między czasie odbyło się spotkanie. 

Komis ja do spraw bezpieczeństwa z udziałem przedstawicieli Marszałka byliśmy pod 

Biedronką, obeszliśmy kawał ulicy Jagiellońskiej, omówil iśmy projekt reorganizacji ruchu, 

były wyznaczone oczekiwane miejsca do przejścia dla pieszych. Powiedzieli jakie warunki 

należy spełnić żeby były zarekomendowane i żeby przeszło przez odpowiednią instytucję. 

Będą 2 przejścia, czyl i tutaj na początku przy mleczarni, przed wjazdem na teren Biedronki i 

przed skrzyżowaniem z drogą Kolejową, ulica Przemysłowa będzie jednokierunkowa dla 

bezpieczeństwa. Jeszcze musi być usunięte ki lka drzew, które są zaznaczone, ale ze względu 

na Ochronę Środowiska w pewnym momencie cała procedura była zastopowana, ale chyba 

jednak to pójdzie do przodu 

Pan Radny Sadurek — to ma być wiosną robione 

Pani Burmistrz - chciałabym jeszcze dodać, że na ulicy Kolejowej jest przystanek 

autobusowy, ten przystanek będzie w ramach współpracy Lokalnych Grup Rybackich 

zagospodarowany i powstanie taka wiata, prawie że domek wewnątrz którego będzie stół, 

krzesła, będą gabloty i miejmy nadzieję, że będzie długo służył. Będzie taka prośba, jeżeli 

powstanie żebyśmy wszyscy o to dbali, będą tam również stojaki na rowery, więc myślę, że 

mieszkańcy będą zadowoleni 

Przewodn iczący Rady Miejskiej - ogłosił 10 minut przerwy 

-10 minut przerwy — 

Przewodn iczący Rady Miejskiej - na prośbę pani sołtys Ginawy pozwolę w tym momencie 

udzielić głosu 

Pani Margot - sołtys Ginawy - Zwracamy się do Państwa Radnych oraz Sołtysów naszej 

gminy z wielką prośbą o udzielenie pomocy finansowej dla naszego kolegi, mieszkańca 

Ginawy - Leszka Majewskiego , który 23 lipca, 2013 r. stracił nogę w wyniku wybuchu 

pocisku. Druga noga jest także poważnie poraniona i nigdy nie będzie w pełni sprawna. 

Leszek ma 53 lata; przez ostatnich ki lka lat nigdzie nie był zatrudniony legalnie, więc Z U S 

odmówił m u prawo do ubiegania się o rentę inwalidzką. Ofiarami tej tragedii jest również 

jego rodzina, gdyż niemal całe ich dochody przeznaczane są na leczenie m ę ż a i ojca. Jego 
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żona jest rencistką i pobiera rentę w wysokości 565 zł. Dwaj synowie pracują „ na czarno", a 

ich zarobki nie przekraczają 1500 zł miesięcznie. Warunkiem powrotu Leszka do w miarę 

normalnego życia jest zdobycie protezy. Pierwsza z nich," przejściowa", służyć mu będzie do 

nauki chodzenia i rehabilitacji i kosztuje 2 000 zł, z czego N F Z zrefunduje połowę. Koszt 

drugiej, właściwej, która zastąpi mu nogę, to kwota od 4, 500 zł ( wzwyż). Refundacja N F Z 

wynosi 2800 zł. Chcielibyśmy pomóc Leszkowi i jego rodzinie w zakupie protezy za 8 000 zł, 

gdyż dzięki takiej możl iwe będzie w przyszłości podjęcie pracy zarobkowej. 

Podjęta przez Radę Sołecką inicjatywa zebrania środków pieniężnych na ten cel od 

mieszkańców Ginawy i ki lku mieszkańców Wiewiecka przyniosła efekt w postaci uzyskania 

1255 zł. 

Wiemy że bez pomocy ludzi obdarzonych empatią, nie zdołamy osiągnąć naszego celu, 

dlatego. Prosimy o wsparcie. 

Pan Radny Nowacki opuszcza salę obrad 

IV. Podjęcie uchwał w sprawie 

w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Węgorzyno z organizacjami pozarządowymi i 

innymi uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2014"-

druk nr 3 

Pytań i uwag nie zgłoszono 

Przewodn iczący Komisji Budieto wo~ Gospodarczej - p. Jan Szymko - przedstawił opinię 

wobec powyższego projektu 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 1.2 radnych 
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w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Węgorzyno z organizacjami 
pozarządowymi i innymi uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2014" 

( uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej - przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Węgorzyno na rok 2013 - druk nr 4 

Pani Burmistrz — j a bym bardzo prosiła Wysoką Radę o przyjęcie autopoprawką i 

wprowadzenie dwóch wartości wynikających z budżetu. Dostaliśmy środki na wypłacenie 

akcyzy i odszkodowanie jakie otrzymała Szkoła Podstawowa za awarię, która miała miejsce 

w czerwcu. K w o t a dotycząca akcyzy to 254.946,23 zł, natomiast odszkodowanie jakie udało 

się odzyskać od f irmy ubezpieczeniowej to 50.801,00 zł. O te dwie wartości bym prosiła 

zwiększyć projekt uchwały zwiększając dochody i wydatki 

Pani Elżbieta Grabowska - Skarbnik Gminy - wstępnie podała Pani Burmistrz kwotę 

50.801,00 zł jest to łączna kwota, ale w tej kwocie samo odszkodowanie to jest 50.398,00 zł. 

natomiast kwota 403 złote to są dochody, które wypracowała Szkoła Podstawowa na innych § 

dochodowych. W § 1 dochody będą zwiększone o 50.801,00 zł, czyl i łącznie dochody zostaną 

zwiększone o 1.577.191,00 zł, punkt 2 będzie § 3, natomiast w punkcie 2 będzie się 

zwiększać wydatki bieżące o tą 50.801,00 zł z tytułu otrzymanego odszkodowania pójdzie na 

płace w Szkole Podstawowej w Węgorzynie. W związku z tym, że projekt uchwały na sesje 

poszedł wcześniej , a w międzyczasie przyszła dotacja na akcyzę i o kwotę 254.946,23 zł. 

zmienia się w § 3 dochody i wydatki, ponieważ tamto idzie Zarządzeniem Pani Burmistrz i po 

zmianach dochody łącznie będą wynosić 29.155.250,48 zł a wydatki 30.315.439,10 zł. 

Pan Radny Sadurek - czy to odszkodowanie, które otrzymała Szkoła musi iść na pensje? tam 

się ciągle u p o m i n a j ą c pokój nauczycielski 

Pani Burmistrz - żeby usunąć skutki tej awarii było zabrane z wynagrodzeń po to, żeby 

zlecić naprawcze roboty i teraz jak odszkodowanie wpłynęło musimy zwrócić z powrotem, 

żeby Pani Dyrektor miała na wynagrodzenia 

Przewodniczący komisji Budżetowo — Gospodarczej — p. Jan Szymko — Komisje projekt 
uchwały zaopiniowały pozytywnie wraz z autopoprawką Pani Burmistrz 

Przewodniczący Rady Miejskiej pan Jan Mazuro - przechodzimy do głosowania, kto jest za 
przyjęciem uchwały wraz z autopoprawką? 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, 
głosowało: 
Z a - 1 1 
Przeciw - 0 
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Wstrzymało się — 1 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta wraz z autopoprawką 

Uchwała Nr XXIX/270/2013 

Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 31 października 2013 roku 

w sprawie zmiany budżetu Węgorzyno na rok 2013 

( uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu) 

Przewodn iczący Rady Miejskiej - przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Węgorzyno na lata 2013- 2020- druk nr 5 

Pani Burmistrz — proszę o wprowadzenie w konsekwencji autopoprawką tych kwot, 

dochodów szkoły jak i akcyzy 

Prze wodniczący Komisji Budieto wo-Gospodarczej - p. Jan Szymko - przedstawił opinię 

wobec powyższego projektu 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych 

głosowało: 
Z a - 1 1 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się — 1 
Przewodniczący Rady Miejskiej — uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XXIX/271/2013 

Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 31 października 2013 roku 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Węgorzyno 

na lata 2013-2020 

( uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu) 
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Przewodniczący Rady Miejskiej - przedstawił projekt uchwały zmieniająca uchwałę Nr 

XXIV/240/2008 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 27 listopada 2008 r. w sprawie określenia 

wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych - druk nr 6 

Pani Radna Pietrusz — na Komisjach była mowa o tym, bo zmienia ją się druki deklaracji, czy 

podatnicy m u s z ą j e zmieniać, otóż nie, ci nowi podatnicy będą wypełniali swoje wnioski na 

nowych drakach 

Pani Burmistrz - tak potwierdzam, to jest kosmetyczna i formalna sprawa, po wytycznych 

Regionalnej Izby Obrachunkowej, w formularzach, deklaracjach nie powinno być dopisku, że 

składający pod odpowiedzialnością karną podaje te informacje, w związku z tym musimy te 

formularze poprawić, pod tą uchwałą są załączniki bez tego dopisku 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej -p. Jan Szymko - przedstawił opinię 

wobec powyższego projektu 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych 
głosowało: 
Z a - 1 2 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się — 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XXIX/272/2013 

Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 31 października 2013 roku 

( u c h w a ł a stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu) 

zmieniająca uchwałę Nr XXIV/240/2008 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 27 listopada 
2008 r. w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych 

Przewodn iczący Rady Miejskiej - przedstawił projekt uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu 

żyta do celów podatku rolnego — druk nr 7 

Pani Burmistrz — na sesji wrześniowej podejmowana była uchwała dotycząca założeń do 

budżetu na 2014 rok, wówczas powiedziałam, że przygotowałam projekt uchwały, który nie 

przewiduje podwyżki podatków. Uważam, że mimo tych cięć, że Wojewoda da nam mniej, 

Państwo da nam mniej, to są milionowe wartości, ale dalej uważam, że nie zasadne jest 

podwyższanie podatków. W związku z tym, że do wyliczenia podatku rolnego bierze się 

stawkę dt żyta ogłoszony przez G U S , co roku jest ogłaszany, w tym roku też, jeśli nie 

podejmiemy stosownej uchwały, to wszedłby taki, jaki jest ogłoszony przez G U S , a w 
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związku z tym, że naszą intenc ją jes t nie podwyższanie podatków, Państwo Radni muszą 

podjąć uchwałę określającą, jaka ta wartość ma być o jest przygotowany projekt uchwały o 

takiej wartości, jak w roku poprzednim 

Pan Moroz - mieszkaniec Runowa Pomorskiego - j a dzisiaj przyszedłem na tą sesję z tego 

powodu, że będą omawiane te podatki, a dla mnie jest bardzo ważna sprawa podatków za 

pomieszczenia gospodarcze na wsiach u byłych gospodarzy, pracowników. Te stawki za 

pomieszczenia gospodarcze są za wysokie, są nieporównywalne do stawek za pomieszczenia 

mieszkalne, to jest standard i za to trzeba płacić podatki. Natomiast te komórki, które są 

pomieszczeniem dla naszych mieszkań to powinny mieć te stawki mniejsze. N i e mniej jednak 

ta stawka jest wyższa, wobec tego będę apelował i próbował przekonać szanownych 

Radnych, żeby obniżyli te stawki tym bardziej, że mamy przykłady w sąsiednich gminach te 

stawki są zróżnicowane. Jeżeli już nie niższe dla wszystkich pomieszczeń pomocniczych to są 

zróżnicowane na miasto i wieś. Wiadomo, że Gryfice to j est inna Gmina, tam są inne 

przychody niż u nas i tam b ę d ą j a k i e ś dyskusje, że tam mogą sobie pozwolić, a my nie 

możemy. Ta sprawa jest znana, bo kiedyś j a już ten temat poruszałem, otrzymałem 

odpowiedź od Pani Burmistrz, że to się nie da, ze przyjdą kontrole, ale upłynął jakiś czas, że 

dowiedziałem się z prasy, że są Gminy w naszym województwie, że te stawki są mniejsze, 

albo zróżnicowane. Wiele słów można tutaj powiedzieć, żeby przekonać szanownych 

Radnych, że należałoby obniżyć u nas te stawki. Ja sobie zdaję sprawę, że to można by było 

robić na Komisjach, na sesji j u ż się chyba nic nie da zrobić. Nie mniej jednak zwracam się do 

Państwa żebyście żebyście pomyśleli, żeby te stawki zróżnicować wszystkich argumentów 

nie dam rady powiedzieć, bo to by za długo trwało. Myślę, że ten argument, że za mieszkanie 

płacę wyższą stawkę niż za pomieszczenie gospodarcze, to to wystarczy. Wielu gospodarzy 

ratuje się w jakiś sposób przed wysokimi opłatami. To jest nasze dobro narodowe i nie wolno 

dopuścić takich rzeczy, żeby na wsi w miejsce murowanych stawiano jakieś prowizoryczne, 

bo to już nie odpowiada warunkom budowlanym. Proszę wziąć to wszystko pod uwagę i nie 

degradować tej wsi. N i e zgodziliście się na te stawki za wodę, co prawda to nic nie dało, ale 

jednak budujecie sobie jakiś autorytet, tak samo tutaj nie wolno wam się zgodzić i proszę o 

wsparcie moich argumentów. Ta stawka dla mnie nie jest logiczna 

Pan Radny Cierpisz — chciałbym tu przypomnieć, ze my nie ustalamy kwoty podatku od 

nieruchomości, tylko do wymiaru podatku rolnego, to jest co innego 

Prze wodn iczący Rady Miejskiej - j a dopuściłem pana Moroza, bo wcześniej pan Moroz był u 

mnie na dyżurze w Urzędzie i powiedziałem, j akie są intencj e tej uchwały wrześniowej, bo 

też obiecałem, że pozwolę wystąpić na sesji. Intencją pana Moroza jest, żeby ten podatek 

spróbować ucywil izować 

Pani Elżbieta Grabowska - Skarbnik Gminy-ja byłam właśnie 3 dni na szkoleniu 

Skarbników i muszę powiedzieć, ze jesteśmy jedną z gmin, która ma te podatki naprawdę 

małe. Ten podatek o którym pan mówi, to jest chyba o 15 % niższy od górnej stawki ustalonej 

Strona 13 z 23 



przez Ministerstwo. Górna stawka ministerialna wynosi 0,45 zł. Przed chwilą mówiliśmy, że 

nie otrzymaliśmy subwencji, jest to związane z dochodami wszystkimi podatkowymi. Gmina 

robi sprawozdanie, z którego wynika jakie gmina osiągnęła dochody podatkowe 2 lata do 

tyłu, czy l i dochody, które gmina osiągnęła na 31.12.2012 r. są brane do subwencji j aką gmina 

otrzymuje na 2014 rok. W związku z tym, że były podejmowane uchwały, gdzie Radni 

obniżali górne stawki czy l i np. te 0,45 zł., gmina dała 0,22 zł. i pan Minister l iczy sobie to tak, 

ze wszystkie te górne stawki, a te które Rada Miejska uchwaliła l iczy, że jest to żywa 

gotówka budżetu Gminy Węgorzyno. N a dzień dzisiejszy wyszło, że jesteśmy gminą bardzo 

bogatą, bo nasze dochody podatkowe na 1 mieszkańca są o 7 zł. większe niż średnie dochody 

podatkowe w całej Polsce 

Pani Burmistrz—jesteśmy bogaci, bo nas stać obniżać ludziom podatki 

Pani Elżbieta Grabowska - Skarbnik Gminy - okoliczne Gminy podwyższa ją podatki. Pani 

Burmistrz chce być dobra dla mieszkańców. N a szkoleniu był wskaźnik W P F , który zawsze 

Państwo macie i do tej pory było tak, że Gmina mogła sobie zaciągnąć kredyty do 60 %, 

mogła sobie spłacać kredyty do 15 % dochodów planowanych na początku, a na koniec 

planowanych. N a dzień dzisiejszy wskaźnik algorytmu jest ustalony taki, że l iczy się dochody 

wykonane sprzed 3 lat do tyłu i na te dochody m a j ą wpływ: sprzedaż mają tku i dochody 

bieżące. U nas ten wskaźnik wychodzi nie całe 8 %. M a j ą c wysokie dochody gmina nie 

będzie mogła zaciągać kredytów, ponieważ ten wskaźnik zabronił tego. Wskaźniki te obniżają 

otrzymywane dotacji unijne, jest gorzej 

Pani Burmistrz - wszyscy czekamy na informację od Ministra Finansów, że będzie pozwalał 

wyłączyć z tej całej wyliczanki inwestycje dofinansowane unijne. Jeśli pozwoli, to wtedy 

wskaźniki będą dobre i wtedy będzie można inwestycje robić 

Pani Elżbieta Grabowska - Skarbnik Gminy - wystarczy, że wprowadzę akcyzę po 

dochodach i wydatkach i on m i się np. w 2015 roku rozjeżdża. Rozmawial i śmy o stawkach 

podatkowych i są dużo niższe niż w innych gminach, jeżeli pan mówi, że jest inaczej, to 

proszę przedstawić, w których gminach jest inaczej 

- Wniosek formalny -

Pani Radna Pietrusz - proponuję o przestanie tej dyskusji, z uwagi na to, że do niczego ona 

nie doprowadza. Jest to bardzo dobra dyskusja na Komis ję Budżetową i w Komisjach, bo 

wiele jest niejasności. To nie jest temat na dzisiejszy dzień. Proszę o zamknięcie dyskusji 

W wyniku glosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych 
głosowało: 
Z a - 1 2 
Przeciw - 0 
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Wstrzymało się — 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej - wniosek został przyjęty 

Pani Radna Górniak - chciałam bardzo podziękować panu M o r o z za naświetlenie tej sprawy, 

ponieważ dzięki temu będę mogła się odpowiednio przygotować, jak również za te 

informacje, które przekazał 

Pan Stępień — sołtys Zwierzynka - j a mam pytanie, czy to wszystkich mieszkańców obejmuje 

ta sama stawka? 

Pani Marta Banasik - Sekretarz Gminy - też nie było podwyżki, zostają z ubiegłego roku 

Przewodniczący Komisji Budzetowo-Gospodarczej -p. Jan Szymko - przedstawił opinię 

wobec powyższego projektu 

Przewodn iczący Rady Miejskiej - przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne nabycie od osób fizycznych nieruchomości stanowiącej działkę nr 3/1 w obrębie Lesięcin 

druk nr 8 

Pani Burmistrz - chciałabym wprowadzić do pakietu tych uchwał, są 4 uchwały dotyczące 

nieruchomości w Lesięcinie. Gmina rozpoczęła postępowanie spadkowe w celu nabycia na 

mienie Gminy nieruchomości po osobie, która zmarła, a nie miała spadkobierców. W 

międzyczasie spadkobiercy się odnaleźli i ostatecznie wynik tej sprawy był taki, że w 

udziałach właścicielami stała się gmina i 2 spadkobierców. Przyjęcie tego spadku wiązało się 
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z różnymi zobowiązaniami finansowymi, które spowodowały u nich pogorszenie sytuacji 

finansowej ich rodzin. W związku z tym ci spadkobiercy wystąpili do Gminy z wnioskiem, o 

to że przekażą te swoje udziały nieodpłatnie na mienie Gminy, żeby wyjść ze złej sytuacji 

finansowej. Dlatego przygotowane są projekty uchwał dotyczące przejęcia od nich tych 

udziałów, przejęcia od Skarbu Państwa Agencji Nieruchomości Rolnych, również drogi, która 

przylega pomiędzy tymi działkami i dotycząca w 100 % ich płatności. Wszystkie te 

nieruchomości Gmina przejmie nieodpłatnie, jeśli dalej będą podtrzymywać s w o j ą d e c y z j ę 

Przewodniczący Komisji Budzetowo-Gospodarczej — p. Jan Szymko - przedstawił opinię 

wobec powyższego projektu 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych 
głosowało: 
Z a - 1 2 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się — 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta wraz z autopoprawką 

Uchwała Nr XXIX/274/2013 

Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 31 października 2013 roku 

w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od osób fizycznych nieruchomości 
stanowiącej działkę nr 3/1 w obrębie Lesięcin 

( uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu) 

Przewodn iczący Bady Miejskiej - przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne nabycie od Skarbu Państwa Nieruchomości Rolnych nieruchomości stanowiącej działkę 

nr 3/2 w obrębie Lesięcin — druk nr 9 

Przewodn iczący Komisji Budzetowo-Gospodarczej - p. Jan Szymko - przedstawił opinię 

wobec powyższego projektu 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych 

glosowało: 
Z a - 1 2 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się — 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej — uchwała została podjęta 
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U c h w a ł a N r XXIX/275/2013 

Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 31 października 2013 roku 

w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Skarbu Państwa Nieruchomości Rolnych 
nieruchomości stanowiącej działkę nr 3/2 w obrębie Lesięcin 

( uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej - przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne nabycie od osób fizycznych nieruchomości stanowiącej działkę nr 3/3 w obrębie Lesięcin 

druk nr 10 

Przewodn iczący Komisji Budzetowo-Gospodarczej - p. Jan Szymko - przedstawił opinię 

wobec powyższego projektu 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych 
głosowało: 
Z a - 1 2 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej — uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XXVI11/276/2013 

Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 26 września 2013 roku 

w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od osób fizycznych nieruchomości 
stanowiącej działkę nr 3/3 w obrębie Lesięcin 

( uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu) 

Przewodn iczący Rady Miejskiej - przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne nabycie od Skarbu Państwa nieruchomości gruntowej niezabudowanej — druk nr 11 

Przewodn iczący Komisji Budieto wo-Gospodarczej - p. Jan Szymko - przedstawił opinię 

wobec powyższego projektu 
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Pytań i uwag nie zgłoszono. 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych 
głosowało: 
Z a - 1 2 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się — 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XXIX/277/2013 

Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 31 października 2013 roku 

w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Skarbu Państwa nieruchomości 
gruntowej niezabudowanej 

( uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej - przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
nieodpłatne nabycie od Skarbu Państwa Agencji Nieruchomości Rolnych nieruchomości stanowiącej 
działkę nr 7/1 w obrębie Gościsław — druk nr 12 

Pani Burmistrz - w uzupełnieniu chciałabym powiedzieć, że na poprzedniej sesji podejmowaliśmy 
pakiet uchwał dotyczące drogi do Gościsławia, staramy się pozyskać środki. Nie mniej jednak na 
początku tej drogi okazało się, że jest klin stanowiący w całości tą drogę i ten klin należy do Agencji 
Nieruchomości Rolnych i też prośba o podjęcie uchwały, żebyśmy mogli to przejąć od Agencji i tą 
drogę naprawić 

Przewodn iczący Komisji Budzetowo-Gospodarczej — p. Jan Szymko - przedstawił opinię 

wobec powyższego projektu 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych 
głosowało: 
Z a - 1 2 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XXIX/278/2013 

Rady Miejskiej w Węgorzynie 
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Przewodniczący Rady Miejskiej - przedstawił projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy 
dzierżawy zawartej pomiędzy Gminą Węgorzyno a „ Gazetą Węgorzyńską" Sc, na dzierżawę części 
nieruchomości nr 10/46 zabudowanej budynkiem gospodarczym, położonej w obrębie ewidencyjnym 
Połchowo w miejscowości Runowo Pomorskie - druk nr 13 

Pani Burmistrz - w Runowie Pomorskim budynek po D G , w którym znajduje się świetlice, obiekt był 
termo modernizowany, do tego budynku z tyłu są przybudowane pomieszczenia gospodarcze. Te 
pomieszczenia zostały wydzierżawione lokalnemu przedsiębiorcy. Przedsiębiorca chce dokonać 
częściowych remontów, pozyskał na ten cel środki unijne, a jak wiemy środki unijne wymagają okresu 
gwarancji przez 5-6 lat. W związku z tym dzierżawca wystąpił o przedłużenie tej umowy dzierżawy 
na potrzebny, stosowny okres, a w związku z tym, że Państwo radni mają kompetencje w tym temacie 
przygotowany został projekt uchwały z prośbą o podjęcie i wyrażenie ostatecznie zgody na 
przedłużenie tej umowy 

Pani Radna Sławska-ja bym chciała zapytać, bo to dotyczy akurat Runowa Pomorskiego, a stamtąd 
jestem. Umowa jest zawarta i miałabym prośbę, jeżeli cos się dzieje na terenie sołectwa, żeby 
powiadamiany był sołtys, bo pytają mnie ludzie, a sołtys nic nie wie. Jeżeli to jest na terenie Gminy, a 
jest sołtys, to prosiłabym żeby jednak tego sołtysa powiadomić. 

Jeszcze jedno takie moje pytanie, dzierżawca poniósł koszty budynku, dowiedziałam się że 
prawdopodobnie ma być serwerownia? 

Pani Burmistrz - z wypowiedzi sołtys można wywnioskować, ze sołtys o niczym nie wie, a sołtys 
wiedział, bo przecież przyjeżdżaliśmy po klucze. Dzierżawca przyjeżdżał, osoba montująca, 
pracownik Urzędu. To jest na prowadzenie działalności gospodarczej, oby nie była inwazyjna i 
uciążliwa dla mieszkańców. Dzierżawca nie wiem, czy zakończył prace, czy jest w trakcie robienia 

Pani Radna Sławska - kiedyś było tak, że jak Agencja własności rolnych sprzedawała za torami, to 
przynosili mi ogłoszenia do powieszenia na tablicy ogłoszeń 

Pani Burmistrz - ogłoszenia o tym, że gmina zamierza wydzierżawić były oczywiście, bo to cała 
procedura przeszła 

Przewodn iczący Komisji Budzetowo-Gospodarczej — p. Jan Szymko - przedstawił opinię 

wobec powyższego projektu 
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Uchwala Nr XXIX/279/2013 

w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy zawartej pomiędzy Gminą Węgorzyno a „ Gazetą 
Węgorzy ńską" Sc, na dzierżawę części nieruchomości nr 10/46 zabudowanej budynkiem 
gospodarczym, położonej w obrębie ewidencyjnym Połchowo w miejscowości Runowo 

Pomorskie 

( uchwala stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej - przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
nieodpłatne nabycie od Skarbu Państwa nieruchomości gruntowej niezabudowanej - druk nr 14 

Pani Burmistrz — w Winnikach na skrzyżowaniu dróg z Połchowa, Runowa i na Cieszyno na rogu 
znajduje się działeczka, była ona zbudowana budynkiem mieszkalnym, to było tylko wieczyste 
użytkowanie. W związku z tym, to dalej jest Skarbu Państwa i jest możliwość żebyśmy mogli 
wystąpić i być może uda się nieodpłatnie to przejąć 

Przewodniczący Komisji Budzetowo-Gospodarczej — p. Jan Szymko - przedstawił opinię 

wobec powyższego projektu 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych 
głosowało: 
Z a - 1 2 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XXIX/280/2013 

Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 31 października 2013 roku 

w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Skarbu Państwa nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej 

( uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu) 
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- rozmowy dotyczące Brzeźnicy 

- praca biurowa 

- podpisywanie uchwał 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał pisma, które wpłynęły do biura Rady Miejskiej, a 

także zaproszenia dla Radnych, sołtysów z okazji Święta Niepodległości 

VII. Wolne wnioski i komunikaty 

Pani Radna Sławska - byłam na wyjeździe studyjnym z Lokalną Grupą Działania przez 3 

dni i tam objeżdżaliśmy większe wioski tam mówiono jak zakładać spółdzielnie. Powiem 

Państwu, że warto na takie rzeczy jeździć, byłam zadowolona, zaskoczona. Ludzie dzięki 

temu zaczęli organizować spółdzielnie. Byl iśmy w Sierakowie tam organizują spotkania, 

warsztaty i warto pojechać na takie rzeczy. Byl iśmy w Kal iszu Pomorskim, piękna szkoła, 

nowe gimnazjum, gdzie jest dobra współpraca grup lokalnych z tą szkołą. Byłam w 

Wierzchowie, gdzie nie mają lokalu, w warunkach po starej gorzelni robią, i są szczęśliwi, że 

mogą pracować. Teraz 23 października byłam na II forum sołtysów w Świdwinie i tam były 

rozmowy jak się dzieli fundusze sołeckie, u w a ż a m że jeżeli na 100 osób jednej się pomoże to 

i tak warto. Zaczynamy remont świetlicy w Runowie, młodzież przyszła, nie było problemu. 

Myślę, że warto wyjść do ludzi i z nimi rozmawiać. 23 listopada w Pyrzycach jest zjazd 

kobiet z obszarów wiejskich i też warto pojechać, wymienić zdania między sobą 

Pani Radna Pietrusz —Panie Przewodniczący mam taki wniosek, z uwagi na to, że Pan 

Moroz wielokrotnie pojawia się na sesjach, to dotyczy jednego tematu. Gdyby Pan mógł 

zlecić którejś z Komis j i przyglądnięcie się tej sprawie, być może zakończy się to projektem 

uchwały. N a sesji tego nie omówimy, to jest za obszerny projekt, trzeba to skonfrontować z 

biurem podatków, czy to się zgadza jakiej to wielkości dotyczy, na pewno to jest dużo, czy to 

projektem uchwały 

Pani Halina Jagiełka - Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej - ja w sprawie pana Leszka 

z Ginawy, chciałam tylko dodać, że z systemu zabezpieczenia społecznego na tą protezę tych 

świadczeń prawie starczyło na tą protezę, ale na tą właściwą protezę j u ż niestety nie będzie 

środków, bo wiemyjakajest sytuacja 
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Pan Tadeusz Safaryn - mieszkaniec Węgorzyna - Pani Burmistrz Pani tu został przez nas 

wybrana, jak długo ta moja sprawa będzie zamiatana? to jest sprawa bardzo poważna. Pani od 

2 łat występuje z dokumentem graficznym, mnie to bardzo cieszy, że ten dokument Pani ma 

wartość, a m ó j nie ma. 19 nic Pani nie zrobiła, j a jestem właścicielem a Pani gospodarzem, 

bez Pani nic nie m o ż n a zrobić. 19 chciała Pani zmienić punkty graniczne na osnowy? dopóki 

prawo cywilne nie będzie honorowane, to narobimy sobie wielkiego bałaganu na cały kraj, a 

to dzięki naszej byłej pani prokurator. Cała działka jest objęta prawem cywilnym, ona musi 

być honorowana 

Pani Burmistrz - temat cały czas poruszany, na wniosek mieszkańca zorganizowałam 

spotkanie, na które zaprosiłam zgodnie z intencją mieszkańca i Radnych i przedstawicieli 

instytucji, krajowych geodetów, wojewodów. Jedni dzwonili, że nie będą, drudzy przysyłali 

pisma, że nie b ę d ą i dlaczego nie będą, że ten temat już rozpoznawali i jest o n j u ż 

zakończony. N a spotkaniu ostatecznym udział wzięło ki lka osób z Radnych, ja byłam, 

udaliśmy się w teren. Ja ten temat znam na tyle i uważałam, że nie muszę iść w strugach 

deszczu do tego miejsca, które pan Safaryn wskazywał, bo ani nie jestem geodetą, ani nie 

mam kwali f ikacj i do kopania w ziemi, spotkanie nie miało na celu kopania w ziemi. Pani 

Radna Górniak próbowała podając swoje doświadczenie w temacie, podpowiadała co może 

zrobić, więc j a naprawdę nie wiem co można by było jeszcze zrobić, żeby usatysfakcjonować 

mieszkańca naszej gminy, bo co można zrobić, to ja już zrobiłam 

Pan Tadeusz Safaryn - mieszkaniec Węgorzyna - skoro jest moje, to skąd się wzięły betony 

w mojej z iemi 15 metrów? 

Pani Radna Górniak—ja chciałam powiedzieć, że ja m ó w i ł a m jak to zrobiłam, natomiast j a 

nie użyje słowa co pan powinien zrobić, tylko mówiłam jak j a to zrobiłam, ponieważ ja zbyt 

mało mam wiedzy na temat tej sytuacji. Także ja na pewno nie będę mówiła, że pan powinien 

zrobić to, czy tamto w tej sprawie. Natomiast byłam tam i rzeczywiście widziałam jaka jest 

sytuacja, na dzień dzisiejszy ja nie mam zdania, czy pan ma rację, czy też nie, dlatego że ja 

mam mało wiedzy na ten temat 

Pan Tadeusz Safaryn - mieszkaniec Węgorzyna - to musi się zgadzać z punktami 

granicznymi 

Pani Elżbieta Grabowska - Skarbnik Gminy - ale to jest pana sprawa 

Pan Tadeusz Safaryn — mieszkaniec Węgorzyna - moja sprawa, a po co m i geodeta? Ja 

kupiłem zgodnie z prawem cywilnym 

Pan Radny Szymko - jak pan kupował, to musiał pan pokazać jakieś granice 

Pan Tadeusz Safaryn — mieszkaniec Węgorzyna - to przecież byłem, ale mnie nikt nie 

dopuścił 
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VIII. Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Jan Mazuro zamknął X X I X 

sesję Rady Miejskiej w Węgorzynie. 

Protokół sporządzono w 1 egzemplarzu, zawiera 23 ponumerowane strony oraz 17 

załączników. N a tym protokół zakończono i podpisano. 
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